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Z Á P I S
z veřejného zasedání Zastupitelstva obce Kunratice konaného

v     pátek 13. června 2014 od 18:00 hodin   v zasedací místnosti Obecního úřadu Kunratice

Zahájení: Pan starosta obce přivítal všechny přítomné na veřejném zasedání zastupitelstva obce

Přítomni: Milan Götz,  Luděk Pažout,  Miroslav  Liška,  Miloslav Götz,  Milan Franc, Ing.  Jiří  Kříž,  Mgr.  Jana
Runkasová, Miroslava Mervová, František Vrátný

Nepřítomni: ---

Zastupitelstvo obce je usnášení schopné.

Určení  ověřovatelů
zápisu:

Ověřovateli zápisu jsou určeni pan Milan Franc a pan Miroslav Liška.

Určení zapisovatelky: Zapisovatelkou je určena paní Miroslava Luftová

Návrh programu a jeho schválení:

1. Josef Fabián – souhlas s užitím komunikace k tréninkovým jízdám

2. Stanovení počtu členů zastupitelstva na období let 2014 – 2018

3. Delegování zástupce na valnou hromadu ČSAD, FinReal a Autocentrum Nord

4. Rozpočtová opatření 2014

5. Různé:

 všeobecné informace o chodu OÚ

 komplexní pozemkové úpravy

 prodloužení nájmu školního bytu

 delegování zástupce na valnou hromadu FVS, a.s.

 EKO-KOM – dodatek ke smlouvě

 Finanční výbor – zpráva z kontroly mzdové agendy

6. Diskuse

Hlasovalo: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Program jednání zastupitelstva byl přijat.

Plnění úkolu z předchozího zasedání Zastupitelstva obce:
Pan starosta informoval pana Ing. Kříže, co způsobilo rozdíl ve mzdových prostředcích mezi roky 2012 a 2013.
Za rozdíl mzdových prostředků ve výši přibližně 134 tisíc mezi lety 2012 a 2013 může různý počet zaměstnanců a
různá délka jejich pracovních poměrů v těchto letech. V roce 2012 byl zaměstnán Pavel Gonda od ledna do června,
Pavel Götz pracoval od ledna do prosince a Věra Vítková měla pracovní poměr od července do konce roku 2012.
V roce 2013 měli pracovní poměr od ledna do prosince Pavel Götz a Věra Vítková, od dubna do prosince u nás
pracoval Pavel Gonda a navíc jsme tento rok na poloviční úvazek zaměstnali od června do listopadu paní Jiřinu
Dorenovou.
Ing. Jiří Kříž – kolik peněz nás stojí 1 pracovník VPP mimo peněz z dotací?
Starosta – stojí nás asi 5 tisíc navíc.
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K     bodu programu č. 1 – Josef Fabián – souhlas s užitím komunikace k tréninkovým jízdám:  
starosta seznámil zastupitele s informacemi k bodu programu číslo 1. Pan Josef Fabián žádá o souhlas s užitím
místní komunikace za účelem tréninkových jízd dne 21. 06. 2014 v době od 10:00 do 14:00 hodin. Trasa bude
označena podle předloženého vyjádření Policie ČR. Zabezpečení provedou hasiči z Višňové a organizátoři. Jezdit se
bude na cestě  od  bývalé  sušky  k bývalé  tržnici.  Start  i  cíl  je  na  okraji  lesa.  Průjezd  kolem bývalé  sušky  mají
organizátoři povolený od majitelů. Přítomni jsou organizátoři pánové Josef Fabián a Radek Modráček, kterých se
můžete zeptat na podrobnosti.
František Vrátný – říkal jsi jízdy do 14 hodin a v usnesení máš čas do 15 hodin.
Starosta – jezdit se bude od 10 do 14 hodin, ale uzavírku bych raději napsal od 9 do 15 hodin, aby měli organizátoři
čas na přípravu a potom na úklid. Zatím nevíme, kolik bude jezdit aut.
Radek Modráček (pořadatel) – jezdit bude 5 automobilů
Luděk Pažout – v žádosti máte napsáno, že pokud dojde k nějakému poškození, dojde i k náhradě škody. Platí to?
Josef Fabián (pořadatel) – ano, v případě vzniklé škody, dáme vše do pořádku. Uklidíme po sobě.

usnesení č. 44/2014 ZO po projednání souhlasí s užitím částí místních komunikací  5c a 6c pro tréninkové
jízdy dle podané žádosti a souhlasí s uzavřením těchto částí komunikací dne 21. 06. 2014
od 10:00 do 15:00 hodin.

Hlasovalo: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu č. 2 –     Stanovení počtu členů zastupitelstva na období let 2014 – 2018:  
Volby do ZO proběhnou dle sdělení pana prezidenta v nejzazším možném termínu tj. 10. a 11. října. Dle ustanovení
§ 67 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích musíme stanovit počet zastupitelů, který se bude do následujícího období
volit. Navrhuji zachování devíti členného zastupitelstva i pro období 2014 – 2018.

usnesení č. 45/2014 ZO po projednání stanoví v souladu s § 67 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích počet nově
volených členů zastupitelstva obce pro následující období 2014 – 2018, a to na 9 členů.

Hlasovalo: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu č. 3 –     Delegování zástupce na valnou hromadu ČSAD, FinReal a Autocentrum Nord:  
Pan starosta seznámil zastupitele s pozvánkou na valnou hromadu. V pátek 27. června proběhne Valná hromada
společnosti ČSAD, jejíž jsme akcionáři. Požádal jsem pana Kříže, aby se zúčastnil tohoto jednání, ale ze zdravotních
důvodů nemůže. Já jsem rovněž mimo. Prozatím u tohoto bodu nenavrhuji žádné usnesení. Rád bych ale požádal
Finanční výbor o stanovisko, jak postupovat dále a co s akciemi společnosti ČSAD, které obec vlastní.
Ing. Jiří Kříž – kdyby tam 27. někdo šel, měl by mít plnou moc, musí mít usnesení.
Starosta – podle pozvánek se hlavně jedná o změny stanov. Hovořil jsem se starostou Dětřichova, ale ani Standa
zatím neví, jestli tam bude moci jít. Mohli bychom pověřit, aby nás zastoupil.
Luděk Pažout – znamená to pro nás něco nebo ne?  Ty akcie tu leží dlouho.
Ing. Jiří Kříž – nikdo neví aktuální kurz, složení vlastníků, nikdo nezná základní informace.
Starosta – teď jsou to 4 firmy, ale my máme v majetku 160 akcií ČSAD, které měly hodnotu 160 tisíc. Višňová je
prodala v roce 2010, kdy měli hodnotu 100,- Kč za akcii. Heřmanice se jich zbavily ještě dříve.
František Vrátný – myslím, že by tam mohl jet místostarosta a zastoupit starostu.
Starosta – potřebujeme vědět, zda má cenu si akcie nechávat nebo ne?
Ing. Jiří Kříž – záleží, jaká bude nabídka, jestli je ze zákona nebo nucený prodej.
František Vrátný – před valnou hromadou bychom měli zjistit nejvýhodnější nabídku.
Starosta – žádáme tedy Finanční výbor o zhodnocení možností dalšího postupu akciemi ČSAD.
František Vrátný – ta akcie ČSAD neexistuje, proto jsou tyhle čtyři organizace.
Starosta – já ani nevím, jak je to rozdělené. V pozvánkách se píše o hodnotách akcií jednotlivých společností.
Ing. Jiří Kříž – to by chtělo mít zápis z valné hromady, kde se to rozdělovalo.
Starosta – Podle dětřichovského starosty Standy Šťasného bychom měli mít akcie všech čtyř společností, na které
se ČSAD rozdělila, ale já jsem je tady neviděl. V trezoru máme hromadnou akcii ČSAD.
Miroslav Liška – nevíme v jakém stavu je ta firma?
Ing. Jiří Kříž – to ti nikdo neřekne, je důležité jaké má možnosti obratu atd.
Starosta – ponechejme tento bod bez usnesení s tím, že se na to podívá finanční výbor a navrhne další postup.

Ponecháno bez usnesení.
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K     bodu programu č. 4 –     Rozpočtová opatření 2014:  
Pan starosta informoval zastupitele o rozpočtových opatřeních, které se opět týkají mzdových prostředků VPP,
tentokrát za měsíce březen ve výši 17.032,- Kč a duben ve výši 36 tisíc. Zároveň se týkají finančních prostředků na
volby do Evropského parlamentu ve výši 19.800,- Kč.

usnesení č. 46/2014 ZO  po  projednání  schvaluje rozpočtová  opatření  dle  přílohy  č.  4/2014.  Rozpočtová
opatření jsou přílohou zápisu.

Hlasovalo: 9 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 2 Usnesení bylo přijato.

Zdrželi se František Vrátný a Ing. Jiří Kříž.

K     bodu programu různé – všeobecné informace o chodu OÚ:  
Obec obdržela bezplatně od Libereckého kraje nadbytečný nábytek (židle, stoly a skříně) v pořizovací hodnotě cca
65 tisíc. Dále jsme obdrželi dotaci ve výši 3.520 Kč od Agentury ochrany přírody a krajiny (AOPK) na ošetření dvou
lip u kapličky, dokonce srpna musí dojít k jejich arboristickému ošetření.
Ing. Jiří Kříž – pustí je tam p. Severýn?
Starosta – ano mám od něho souhlas, který jsme dokládali k žádosti.

Instalace  veřejného  rozhlasu  proběhne  ve  26.  týdnu  (červen  23.  –  29.).  Rozhlasová  hnízda  budou
montována na sloupy označené křížkem.
V květnu proběhla probírka v obecním lese u Vísky – celkový objem je – 49,39 m3 z toho bylo 32,84 m3 – tyčoviny,
kterou jsme prodali za 1100,- Kč/m3 za celkových 36.124,- Kč. Na deponii máme 8,29 m3 kulatiny, kterou necháme
zpracovat na prkna a hranoly pro obec. Dále nám zůstalo 8,26 m3 jako palivo, které nabídneme občanům asi za
1.000,- Kč/m3. Výnosy jsou cca 55 tis. a náklady jsou 45 tis., z čehož je zisk pro obec cca 10 tisíc.
Ing. Jiří Kříž – to dělal Urbánek, je odečten jeho podíl?
Starosta – ano.
Ing. Jiří Kříž – jaká to byla plocha
Starosta – to nevím, je to 37 let starý porost, ale plochu neznám.

Zastupitelstvo bere informace na vědomí.

K     bodu programu různé – komplexní pozemkové úpravy:  
Komplexní pozemkové úpravy se dělaly již za Marie Terezie a jsou nástrojem, kterým se dají zajistit přístupy na
doposud odříznuté pozemky. Hovořil jsem v minulosti s vlastníky pozemků na našem katastru a nabídl jsem jim
účast  na  těchto  úpravách.  Prozatím  vyjádřily  zájem  Grain,  Farmy  Frýdlant,  pan  Machatý,  Jaroslav  Klinger.
V současnosti probíhají tyto úpravy v Heřmanicích, Andělce, Dětřichově. Během nich dochází k vytýčení pozemků,
scelení, rozdělení, převedení nebo směně pozemků, každý pozemek by měl mít přístup. Když budou spolu s  námi
žádat vlastníci pozemků s více jak 50% výměry našeho katastru, budou úpravy zahájeny neprodleně.
František Vrátný – jsme účastníky těchto úprav, ale závěr neznáme, ač jsme to podepsali, vyšoupli nás na okraj
pozemků. Budou lidi, kterým to ublíží. Neřeší se třeba ceny pozemků.
Ing. Jiří Kříž – dobré je vytýčení obvodu katastru a vyznačení hranic pozemků. Třeba spoluvlastníci zjistí, co jim
patří.
František Vrátný – nehledali se řešení, erozi půdy taky neřeší, opatření nenavazuje jedno po druhém.
Starosta – pro mě je motivem, že se budeme moci dostat k lesním pozemkům a opravy některých důležitých cest.
Ing. Jiří Kříž – je potřeba vstřícnosti všech účastníků.
Starosta –  cesta na letiště je od hlavní silnice po úzkokolejku pana Krogmana a pak je teprve obecní. To by šlo
vyřešit a cestu opravit.
František Vrátný – já se zdržím, protože chci vidět konec v Dětřichově a Heřmanicích, ceny pozemků nejsou řešeny.
Miroslav Liška – dohodnou-li se dva vlastníci, že smění pozemky, tak to půjde?
Ing. Jiří Kříž – ano, budou to respektovat.
Starosta –  plusem úprav je zaměření a vytýčení pozemků, které provede Pozemkový úřad. Navíc udělají projekty
různých protipovodňových opatření, které mohou ležet v šuplíku a v případě, že obdržíme dotace, dají se použít.
Ing.  Jiří  Kříž  – sejde se výbor,  který stanoví  priority.  Pak někdo přijde a řekne,  že máme peníze jen na jedno
opatření, třeba cestu. Pominu, že tam například vyčmárali biokoridory.
František Vrátný – obec má biokoridor.
Ing. Jiří Kříž – nejtěžší je dohadování mezi lidmi.
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František Vrátný – intravilán to neřeší
Ing. Jiří Kříž – jak na to reaguje územní plán?
Starosta – nereaguje, běžel by současně s úpravami.
Ing. Jiří Kříž – ať se každý rozhodne sám podle svého svědomí.
Luděk Pažout – bavíme se o směně pozemků, bude mě to něco stát?
Ing. Jiří Kříž – směna pozemků vlastníků A s C to neřeší.
Starosta – mě k těmto úpravám motivují přístupy do lesů, oprava komunikací
Mgr. Jana Runkasová – neuškodí se někomu, když nebude souhlasit.
Starosta – vše by mělo probíhat v rámci dohody a kompromisně. Nemohou nic nařizovat.

usnesení č. 47/2014 ZO po projednání souhlasí s podáním žádosti o provedení komplexních pozemkových
úprav v katastrálním území obce Kunratice.

Hlasovalo: 9 Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 3 Usnesení bylo přijato.

Zdrželi se František Vrátný, Ing. Jiří Kříž a Miroslava Mervová.

K     bodu programu různé – prodloužení nájmu školního bytu:  
Nájemní smlouva končí v červenci a byli jsme požádáni o její prodloužení současnými nájemníky. V současnosti
platí 50,- Kč/m2. Okolní obce mají nájemné kolem 30,- Kč/m2. Višňová – 25,- Kč a zvyšovala o 5% na 25,26 Kč;
Heřmanice pronajímají za 29,55 Kč a Dětřichov pronajímá za 35,- Kč v DPS, proto navrhuji snížení nájemného na
30,- Kč/m2.
František Vrátný – nájemné by mělo být stejné, aby se vrátily náklady na opravy. Existuje cenová mapa.
Luděk Pažout – několik let byl byt neobydlený, obec byt zanedbávala.
Starosta – cenová mapa neexistuje. Podle odhadce pana Mesznera z Hejnic se cena nájmů pro naši obec pohybuje
od 25 do 35 Kč.
Ing. Jiří Kříž – když jsme vyhlašovali záměr, tak tam byla podmínka, že bude sloužit pro účely školy.
Starosta – pro účely školy bude sloužit i nadále. Mirka ve škole pracuje.
Miroslav Liška – já navrhuji nájemné 25 Kč.
Starosta – komunikoval jsem s odborem dozoru ministerstva vnitra a musíme opět vyhlásit záměr pronájmu. Proto
bych vás chtěl požádat o pověření k podpisu smlouvy, abychom se nemuseli k tomuto bodu opět scházet.
Ing. Jiří Kříž – nájemní smlouva by měla být napsána na jednoho nájemníka.
Luděk Pažout – myslím, že není nutné znovu vypisovat záměr.
Starosta  – každý  prodej  nebo  pronájem  musí  být  zveřejněn.  Kdyby  se  přihlásil  nový  žadatel,  tak  svolám
zastupitelstvo, které rozhodne. Když se nikdo jiný nepřihlásí, uzavřeme smlouvu se stávajícími nájemníky.
Miroslav Liška – když bude zveřejněn záměr, bude tam i cena?
Starosta – základní podmínky budou v záměru obsaženy.
Ing. Jiří Kříž – podle zákoníku se smlouva automaticky prodlužuje.
Starosta – podle názoru právníka končí nájemní smlouva na dobu určitou dnem, který je ve smlouvě.

usnesení č. 48/2014 ZO po projednání  schvaluje  záměr  pronájmu  školního bytu  za  nájemné  ve  výši  25,-
Kč/m2 a ukládá starostovi obce zveřejnit záměr dle zákona.

Hlasovalo: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

usnesení č. 49/2014 ZO  po  projednání  pověřuje  starostu  obce  k uzavření  nájemní  smlouvy  se  žadateli
Miroslavou Luftovou a Romanem Pospíchalem v případě, že se nikdo jiný nepřihlásí.

Hlasovalo: 9 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 2 Usnesení bylo přijato.

Zdržely se Mgr. Jana Runkasová a Miroslava Mervová.

K     bodu programu různé – delegování zástupce na valnou hromadu FVS, a.s.:  
Valná hromada FVS,  a.s.  se  uskuteční  24.  června od 9:00 hodin  v  Habarticích.  Po ujasnění  výkladu zákona o
obchodních korporacích je možné, aby obec na Valné hromadě zastupoval starosta obce. Původně nás zastupoval
Miroslav Liška, protože podle předchozího výkladu nemohl akcionáře zastupovat člen dozorčí rady společnosti.
František Vrátný – já myslím, že bychom mohli nechat Mirka.
Miroslav Liška – já s tím nesouhlasím. Už na poslední valné hromadě bylo 90% starostů.
Starosta  – na  této  valné  hromadě  se  bude  měnit  představenstvo  společnosti,  které  změnila  dozorčí  rada.
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V představenstvu bude pan Ramzer jako zástupce měst, pan Dušek jako zástupce obcí a pan Janeček jako ekonom.

usnesení č.50/2014 ZO po projednání POVĚŘUJE starostu obce zastupováním obce na jednání řádné valné
hromady společnosti Frýdlantská vodárenská společnost, a.s.,  IČ 25496565, se sídlem
Frýdlant, Zahradní 768, PSČ 464 01, která se bude konat dne 24. června 2014 od 9:00
hodin v budově Obecního úřadu v Habarticích.

Hlasovalo: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu různé –  EKO-KOM – dodatek ke smlouvě:  
Pan  starosta  seznámil  zastupitele  s informacemi  k  dodatku  smlouvy  se  společností  EKO-KOM.  Na  minulém
zasedání jsme schvalovali smlouvu a nyní bych chtěl požádat o schválení dodatku k této smlouvě, který umožňuje,
aby za nás svozová firma prováděla výkaznictví. Původně jsem si myslel, že bychom vykazovali separované odpady
sami, ale nemám u sebe podklady, které jsou k tomuto zapotřebí. Společnost .A.S.A., která tříděný dopad sváží
tyto podklady má a může za nás provádět výkaznictví.
František Vrátný – EKO-KOM bude dělat všechny odpady?
Starosta – ne, zajímají se pouze o separované odpady.
František Vrátný – proč to nedáte do jednoho.
Starosta – Tohle výkaznictví nemá s komunálním odpadem nic společného.
František Vrátný – EKO-KOM bude dělat co?
Starosta – bude nám za to platit.

usnesení č. 51/2014 ZO po projednání schvaluje uzavření dodatku č. 1 ke smlouvě č. OS201420004095 se
společností EKO-KOM, a.s., IČ 25134701, se sídlem Na Pankráci 1685/17, 140 21 Praha 4
a pověřuje starostu obce k jejímu podpisu.

Hlasovalo: 9 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 2 Usnesení bylo přijato.

Zdrželi se František Vrátný a Ing. Jiří Kříž.

K     bodu programu různé – Finanční výbor – zpráva z kontroly mzdové agendy:  
Pan Ing.  Jiří  Kříž  seznámil  zastupitele se zápisem z kontroly mzdové agendy. Čekal  jsem na zápis  z posledního
zasedání zastupitelstva, kde jsme se o této kontrole bavili, ale nebyla v  něm o tom ani zmínka. Nic méně jsme tuto
kontrolu provedli  a zjistili  jsme některé věci, co se nedělají,  například nedostatky v prvotní evidenci docházky,
které jsou v rozporu s paragrafem 88 zákoníku práce. Ta by měla obsahovat dobu od-do, přestávky na oddech po 6
hod.,  nejsme schopni dokladovat,  že pracovník měl přestávku, přestávka není placena, není  součástí pracovní
doby. Dále by všichni pracovníci měli mít pracovní lístky, kde je uvedeno: název organizace, jméno pracovníka,
příjmení pracovníka, datum a druh práce, potvrzení o provedení práce – na týden. Čerpáme peníze z  Úřadu Práce,
nikdo není schopen doložit, že dělali na pozemku obce, majetku obce, pro obec. Dopravní prostředek nemá příkaz
v jízdě,  který  nahrazuje  pracovní  lístek.  Pracovní  smlouvy jsou bez závad,  ale  doporučujeme doplnit  pracovní
úvazek. U odměňování chybí v platovém výměru kategorie prací. Platový tarif je závislý na tom, jak je udělaná
kategorizace, jak je člověk zařazený, chybí prémiová složka. Dále dochází k porušení zákona o střetu zájmů, kdy
nelze vyloučit, že k němu nedochází. Je to v případě zaměstnance Pavla Götze. Zde doporučujeme, aby podklady
podepisoval někdo jiný než starosta. Podepisovat může například místostarosta. Závěrem navrhujeme usnesení.
Starosta – děkuji Finančnímu výboru za provedení kontroly.
Ing. Jiří Kříž – upozorňuji, že jsme se dostali asi do půlky této agendy.
Starosta – z objektivních důvodů se k zápisu nyní nemohu vyjadřovat, protože ho vidím až dnes.
Ing. Jiří Kříž – zápis jsem dodělával dnes, protože jsem si ráno ještě něco ověřoval.
Starosta – kontrola proběhla korektně a s panem Křížem jsme se dohodli, že nám zašle vzor pracovního lístku, který
budeme moci používat.
Ing.  Jiří  Kříž – zašlu,  co používáme my. Je to formulář,  který se dá i  někde stáhnout. Je potřeba mít  evidenci
v pořádku, protože na to chodí kontroly z finančáku nebo z úřadu práce. Kontroly chodí na podnět.

usnesení č. 52/2014 Zastupitelstvo  obce  ukládá  vedení  obce  provézt  takové  opatření,  aby  vykazování  a
dokladování provedených prací pracovníky na veřejně prospěšných pracích bylo možno
jednoznačně doložit jak z hlediska věcného ale i formálního. Termín ihned.

Hlasovalo: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

Zápis ze zasedání Zastupitelstva obce  5 



Diskuse:  

pan Josef Franc:

 kamiony na Polsko – je tu podmínka, že tu nebudou jezdit  kamiony, jen autobusy, značka u hranic je

utržená, zajímá mě, jestli to mají povolený, značka 70 km/h nic neřeší.

 vjezd ze zkratky na státovku, není vidět – okraj silnice je zarostlá.

 u paneláků – Poláci jezdí rychle, čtyřkolky, chce to omezit rychlost, může dojít k ohrožení hrajících si dětí.

Starosta:

o s kamiony je problém, domlouvají se po vysílačkách. My jsme udělili čtyři výjimky, ale jezdí zde daleko více

kamionů.  Do budoucna,  zde kraj  plánuje  zkapacitnění  silnice,  které  už  začalo  opravou obou mostů u

Frýdlantu. Spojím se s Policií, zdali zde provedli měření rychlosti.

o Jednal jsem s koordinátorem pro dopravu panem Koubkem a ten mi vysvětlil, jak to se sekáním okolo silnic

je. Bohužel mají peníze na jednu seč v jednom směru a kolem křižovatek je to problém.

o Na čtyřkolky jsme krátcí. Co se týká silnice kolem paneláků, tak se v minulosti jednalo o tom, že se tu zřídí

obytná zóna se sníženou rychlostí. Omezení retardéry je možné, ale měli by s tím souhlasit i ti, co tam

bydlí, protože přes ně budou přejíždět několikrát denně.

Závěr: Pan starosta poděkoval přítomným za účast na zasedání a ukončil jednání v 20:50 hodin.
Přílohy: Prezenční listiny

Rozpočtové opatření dle přílohy č. 4/2014
Zápis z kontroly Finančního výboru

Zapsala: Miroslava Luftová Zápis ověřili: Milan Franc ………………………………………
…

V Kunraticích dne 17. června 2014
Miroslav Liška ………………………………………

…

Luděk Pažout
místostarosta

Milan Götz
starosta
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